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Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr X/2024 

 
X Sesja w dniu 16 grudnia 2024 r. Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 o godz. 15:00, 

 a zakończono o godz. 17:52 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Anna Adamczyk 

2. Grzegorz Berger 

3. Rafał Czarnuch 

4. Agnieszka Czerniak 

5. Maria Głos 

6. Grzegorz Kiełtyka 

7. Ireneusz Kokosiński 

8. Bogdan Kupczyk 

9. Monika Mazgaj 

10. Bogusław Noras 

11. Mariusz Prasak 

12. Bogdan Radoń 

13. Jerzy Trojnar 

14. Edward Urbańczyk 

15. Paweł Wanot 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

}o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2024, poz. 1465) otworzył X Sesję Rady 

Miasta.  

 

Przewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodniczący oznajmił, że obrady są prawomocne 

 oraz transmitowane za pomocą programu eSesja. Poinformował również, że na postawie 

Statutu Gminy Lędziny przed rozpoczęciem sesji nikt nie zgłosił się do zabrania głosu 

podczas posiedzenia.  

 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (14) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz 

Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz 

Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

 

Porządek obrad został przyjęty 

 

W związku z awarią oświetlenia w Gminie Lędziny Przewodniczący Rady Miasta poprosił  

o zabranie głosu w ww. sprawie Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej przedstawił, że awaria wynika z problemów 

dotyczących wybranego modelu żarówki, która jest zamontowana w lampach uliczna. Awaria 

jest zgłoszona u producenta który, zobowiązał się do wymiany żarówek w lampach ulicznych.  

 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.09.2024 r. 

 

 Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod głosowanie. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.09.2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Protokół został przegłosowany pozytywnie. 

 

 4. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 28.10.2024 r. 

 

 Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 28.10.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Protokół został przegłosowany pozytywnie. 

 

 5. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 25.11.2024 r. 

 

 Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu 

oraz poddał go pod głosowanie 
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Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 25.11.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Protokół został przegłosowany pozytywnie. 

 

 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

 Burmistrz Miasta poinformował że, sprawozdanie w rozbudowanej formie znajduje  

się w aplikacji esesja oraz przedstawił najważniejsze informacje o działaniach i sprawach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Informacje obejmowały:  

 

1. ogłoszenie konkursu na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w Lędzinach  

2. pozytywnie zaopiniowanie wniosku w ramach projektu poprawy efektywności 

energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych oraz magazynów energii  

na budynkach jednorodzinnych w gminie – 70 wniosków zostało złożonych;  

3. zgody na przeprowadzenie prac archeologicznych dotyczących znalezienia łuski  

po pocisku na terenie tzw. ,,Owczarni’’ co może stanowić cenny artefakt w procesie 

beatyfikacji  

Ks. Kontnego.  

4. umowy, ugody i porozumienia,  

5. wyniki przetargów dotyczących: budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 

Nr 3 w Lędzinach – zwiększenie dofinansowania na realizację zadania, remontu ulicy 

Reymonta, realizacji zadania dotyczącego odbioru odpadów oraz prowadzenia 

PSZOKu w Gminie – wybór firmy,  

6. stanu realizacji inwestycji  

7. zorganizowanie Jarmarku Bożonarodzeniowego – podsumowanie wydarzenia 

8. Inwestycje w trakcie realizacji:  

• Kompleksowa modernizacja Ośrodka Rekreacyjno-Sportowego Centrum w zakresie:  

- wymiana stolarki okiennej,  

- modernizacja pomieszczeń IV i V piętra oraz krytej pływalni  

- montaż systemu Anty Legionella (dozowanie dwutlenku chloru)  

- dostawę i montaż generatora pary  

• Adaptacja części pomieszczeń budynku przy ul. Stadionowej na Żłobek Miejski  

• Przebudowa ul. Zabytkowej i Gałczyńskiego w Lędzinach (w zakresie dokumentacji 

projektowej); Prace projektowo-uzgodnieniowe w trakcie realizacji.  

• Przebudowa ul. PCK w Lędzinach (w zakresie dokumentacji projektowej); 

 Prace projektowo-uzgodnieniowe w trakcie realizacji.  

• Budowa zatok przystanku autobusowego – ul. Lędzińska – Stadionowa 

(dokumentacja); Prace projektowo-uzgodnieniowe zakończone.  

• Modernizacja oczyszczalni ścieków „Hołdunów” w Lędzinach, wyłoniono Inspektora 

Nadzoru i przekazano plac budowy.  
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• Modernizacja budynku MOK w Lędzinach – wykonano dokumentację koncepcyjną, 

trwa etap projektowania.  

• Budowa drogi ul. Spokojna, roboty budowlane w trakcie realizacji.  

• Modernizacja Stadionu Miejskiego obejmująca m.in. uruchomienie zegara – Naprawa 

uszkodzonego zasilania tablicy wyników na boisku w Lędzinach oraz modernizacja 

 i montaż tablicy wyników.  

• Wykonanie nawierzchni asfaltowej ul. Małkowiec i ul. Dębowa-boczna, zakończono 

główny zakres robót, trwają prace porządkowe.  

• Procedury w trakcie wyboru wykonawcy robót: Remont ul. Reymonta. W trakcie 

wyboru wykonawcy  

• Inwestycje zakończone. Kompleksowa modernizacja Ośrodka Rekreacyjno-

Sportowego Centrum w zakresie monitoringu wizyjnego.  

 

7. Przedstawienie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej na 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej przedstawił że w dniu 10.12.2024 r. odbyło 

się posiedzenie komisji na którym został przedstawiony plan pracy. Plan został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję. Poinformował, że podczas posiedzenia zgłoszono wniosek, 

 na podstawie którego dodano punkt dotyczący kontroli zabezpieczeń przeciwpowodziowych, 

w związku z częstym problemem występującym wiosną w Gminie Lędziny. 

 

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przedstawienie planu pracy Komisji Budżetu na 2025 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu przedstawiła, że w dniu 11.12.2024 r. odbyło się 

posiedzenie komisji na którym został przedstawiony plan pracy. Plan został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję. 

 

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Przedstawienie planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2025 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych przedstawiła, że w dniu 12.12.2024 r. odbyło się 

posiedzenie komisji na którym został przedstawiony plan pracy. Plan został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję. 

 

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Przedstawienie planu pracy Rady Miasta na 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał Plan Pracy Rady Miasta. Przedstawił informację 

 o dyżurach które rada miasta planuje odbyć w miesiącu czerwcu oraz wrześniu oraz dalszym 

utrzymywaniu dyżurów co tygodniowych przez Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Zaprosił mieszkańców do udziału w dyżurach.  

 

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2025 rok. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił, że w dniu 09.12.2024 r. odbyło 

się posiedzenie komisji na którym został przedstawiony plan pracy. Plan został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję oraz odczytał proponowany plan.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej  

na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak,  

Maria Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, 

Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/82/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr CXVII/587/24 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 25 stycznia 2024r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

 

 Stanowiska Komisji:  

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Mecenas Wojciech Berendowicz poinformował o korekcie przepisów prawa dotyczących 

projektu uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych przedstawiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że uchwała podlegała konsultacją społecznym, do projektu uchwały  

nie wpłynęły żadne uwagi.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr CXVII/587/24 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 25 stycznia 2024r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak,  

Maria Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, 

Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot 

  

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/83/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą na okres do 10 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 
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Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Komunalnego Pani Monika Lorek przedstawiła projekt uchwały. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą na okres do 10 lat, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/84/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/24 Rady Miasta Lędziny  

z dnia 22 sierpnia 2024r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Wygody, ul. Blych, 

ul. Zabytkowej w Lędzinach. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny Paweł Wanot dopytał o miejsca pochówku zawartych w studium oraz planach 

rozszerzenia istniejącego cmentarza przy kościele św. Anny w Lędzinach.   

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała na pytania 

precyzujące projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  wypowiedział się w temacie poszerzenia cmentarza 

przy kościele św. Anny w Lędzinach – wariant I. Przedstawił że, proboszcz parafii 

pozytywnie zaopiniował ten plan.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/24 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 

sierpnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Wygody, ul. Blych,  

ul. Zabytkowej w Lędzinach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 

str. 7 

 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/85/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru cmentarza zlokalizowanego przy  

ul. Zabytkowej w Lędzinach wraz z otoczeniem. 

 

 Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru cmentarza zlokalizowanego przy ul. Zabytkowej  

w Lędzinach wraz z otoczeniem. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/86/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru zlokalizowanego przy ul. Pokoju  

w Lędzinach. 

 

 Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił, że projekt uchwały był bardzo szczegółowo 

omawiany na komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru zlokalizowanego przy ul. Pokoju w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/87/24  i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Azaliowej w Lędzinach. 

 

 Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny Paweł Wanot dopytał o powierzchnię obszaru położonego przy ul. Azaliowej  

w Lędzinach. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Azaliowej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/88/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, zlokalizowanych w 

Lędzinach w rejonie ul. Blych. 

 

 Stanowiska Komisji:  

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały.  

 

Radny Paweł Wanot dopytał o sposób sprzedaży działek – hurtowo czy pojedynczo. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała na pytania precyzujące 

projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, zlokalizowanych w Lędzinach 

 w rejonie ul. Blych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/89/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny  

na lata 2025-2034. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt budżetu miasta Lędziny na 2025 rok poprzez 

omówienie prezentacji, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Paweł Wanot zadał pytania w temacie zaplanowanego deficytu budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego, który zostanie sfinansowany przychodami z tytułu emisji obligacji, 

problemów które mogą się pojawić budżecie miasta w późniejszych miesiącach, pomocy 

społecznej – planu realizacji tego zadania budżetowego, rewitalizacji terenów zieleni 

miejskiej usytuowanych przy ul. Gajowej – wprowadzenie kwoty w budżecie.  

 

Skarbnik Miasta Lędziny Kinga Drabik odpowiedziała, że przeanalizowała plan realizacji 

zadania budżetowego dotyczącego Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Uważa, że na ten 

moment kwota zawarta w planowanym budżecie jest wystarczająca, biorąc pod uwagę dotacje 

zewnętrzne. Przedstawiła, że ośrodek jest finansowany głównie z dotacji, a środki 

zewnętrzne, które wciąż będą wpływać w trakcie roku, pozwolą pokryć wydatki, w tym 

wynagrodzenia. W budżecie brakuje jednak środków na dodatki mieszkaniowe, dlatego 

proponuje się ich uzupełnienie kwotą 75 000 zł lub poszukiwanie innych źródeł finansowania. 

W kwestii inwestycji dotyczącej ulicy Gajowej, środki dotacyjne będą dostępne, a inwestycja 

potrwa dwa lata, więc została wprowadzona autopoprawka do wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

W odpowiedzi na pytania radnego Burmistrz Miasta przedstawił, że kwota jest przeznaczona 

na promocję Lędzin, aby poprawić wizerunek miasta i zorganizować wydarzenia, takie jak 

Dni Lędzin. Zauważył, że brakuje środków na działania promocyjne, stowarzyszenia oraz 

organizację turniejów i konkursów, które mogą pozytywnie wpłynąć na rozwój miasta. 

Poinformował, że nadszedł czas, aby Lędziny stały się bardziej widoczne i prezentowały się z 

jak najlepszej strony. 

 

Radny Mariusz Prasak cieszy się, że Straż Miejska w Lędzinach otrzyma nowy samochód, ale 

ma wątpliwości co do zaplanowanej kwoty – nie jest pewien, czy obejmuje ona tylko zakup 

pojazdu, czy także zabudowę specjalistyczną. Wydaje mu się, że na samochód specjalistyczny 

kwota ta może być zbyt niska. Burmistrz Miasta Lędziny odpowiedział, że kwota 

przeznaczona w budżecie jest w zupełności wystarczająca. Dla niego najważniejsze jest, aby 

samochód dla Straży Miejskiej był odpowiednio oznakowany i wyposażony w dobry 

bagażnik do transportu.  
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Radny Bogusław Noras wyraził zadowolenie z zakupu nowego samochodu dla Straży 

Miejskiej, ale poruszył kwestię konieczności zwiększenia liczby pracowników, aby Straż 

Miejska mogła działać także w weekendy. Burmistrz odpowiedział, że w tym miesiącu 

wprowadzono zmianę popołudniową, a w przyszłym roku planowane jest przyjęcie kolejnego 

strażnika, aby zapewnić dwie zmiany. Natomiast kwestie związane z zatrudnieniem  

i rozszerzeniem działań weekendowych Straży Miejskiej pozostają do dalszego rozważenia. 

 

Radny Jerzy Trojnar wyraził zadowolenie z budżetu, szczególnie z planowanych inwestycji 

na osiedlu Ziemowit, które przez 33 lata nie doczekały się żadnych działań. Podkreślił,  

że będzie to pierwszy burmistrz, który podejmie konkretne kroki w tej sprawie. Zwrócił 

również uwagę na konieczność rozwiązania problemu garaży oraz dróg wewnętrznych na 

Ziemowicie w przyszłym roku. 

 

Wywiązała się dyskusja, która dotyczyła kilku kluczowych kwestii: 

• budżet na promocję miasta i Miejskiego Ośrodka Kultury – wzrost środków  

na promocję miasta i działalność Miejskiego Ośrodka Kultury; 

• wsparcie dla stowarzyszeń sportowych – przyznanie funduszy na stowarzyszenia 

sportowe, co ogranicza środki na inne cele; 

• profilaktyka uzależnień – debata na temat funduszy z "alkoholówki" na profilaktykę. 

• inwestycje miejskie – konieczność realizacji inwestycji, mimo ograniczeń 

budżetowych; 

• kultura i wydarzenia – potrzeba zrównoważenia wydatków na kulturę i inwestycje; 

• edukacja rowerowa i infrastruktura – budowa ścieżek rowerowych i łączników  

w mieście; 

• rewitalizacja zalewu – inwestycje związane z zagospodarowaniem terenu wokół 

zalewu. 

 

W dyskusji wzięli udział:  

• Radny Paweł Wanot 

• Burmistrz Miasta Lędziny  

• Radna Agnieszka Czerniak  

• Radny Grzegorz Berger  

 

W dyskusji poruszono kwestię zbyt wysokiej kwoty na promocję miasta, którą jeden  

z radnych uznał za zbyt dużą i proponował bardziej oszczędne podejście. Zwrócono także 

uwagę na upoważnienie burmistrza do zaciągania kredytów i pożyczek do 2 milionów zł,  

z pytaniem, czy Rada może zmienić tę uchwałę. W odpowiedzi Mecenas Wojciech 

Berendowicz wskazał, że zmiana takich upoważnień wymaga szczególnego uzasadnienia  

i zgodności z ustawą o finansach publicznych. 

 

Skarbnik Miasta podsumowała, omawiane kwestie dotyczą planu finansowego gminy, w tym 

dotacji dla organizacji pożytku publicznego oraz powiatów, a także propozycji zaciągnięcia 

preferencyjnej pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego na kwotę 2 milionów złotych. 

Pożyczka ta, oferowana w ramach programu Zielona Transformacja Miast,  

ma oprocentowanie 0% i możliwość umorzenia części środków, co stanowi korzystną opcję 

dla gminy. Zaciągnięcie tej pożyczki uważa za szansę na pozyskanie funduszy przy 

minimalnych kosztach, co może znacząco wesprzeć realizację działań związanych  

z transformacją ekologiczną.  
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Radny Grzegorz Berger zwrócił uwagę na sytuację dotyczącą ulicy Gajowej, w kontekście 

wieloletniego planu finansowego. Zastanawiał się, czy po podpisaniu umowy na dotację  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, konieczne będzie wprowadzenie zmian  

w planie inwestycyjnym, by uwzględnić te środki. Burmistrz odpowiedział, wyjaśniając,  

że dotacja będzie uwzględniona w budżecie dopiero po podpisaniu umowy z wykonawcą  

ul. Reymonta), a obecnie procedura jest w fazie przygotowawczej, więc nie ma jeszcze 

potrzeby dokonywania zmian w planie finansowym. 

 

Skarbnik Miasta Lędziny przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach:  

 

1. Uchwała Nr 4200.I.258.2024 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 6 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Lędziny projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok; 

2. Uchwała Nr 4200.I.259.2024 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 6 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Lędziny projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej;  

3. Uchwała Nr 4200.I.260.2024 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 6 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Lędziny na 2025 

rok. 

 

Wszystkie opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach były pozytywne.  

 

Skarbnik przedstawiła dwie autopoprawki dotyczące inwestycji: rewitalizacji terenów zieleni 

miejskiej przy ulicy Gajowej, zaplanowanej na rok 2026 oraz remontu drogi gminnej przy 

ulicy Reymonta wpisaną na rok 2025. Obie zmiany wynikają z pozyskanego dofinansowania, 

które wpłynęło pod koniec roku, co pozwala zabezpieczyć środki własne w budżecie.  

 

Autopoprawki zostały uwzględnione w projekcie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

 Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Autopoprawki zostały przyjęte.  

 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że głosowanie dotyczyło kompleksowej 

autopoprawki numer 2, która zawierała również autopoprawkę numer 1. Chociaż pierwotnie 

zgłoszono dwie poprawki, głosowanie dotyczyło jednej, zawierającej obie zmiany.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na lata  

2025-2034 wraz z pozytywie przegłosowaną autopoprawką.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/90/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2025 rok. 

 

Stanowiska Komisji:  

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Lędziny poinformował, że wraz ze Skarbnikiem Miasta przedstawił projekt 

budżetu na rok 2025, który jest jednym z najbardziej ambitnych w historii gminy. Budżet 

zakłada rekordowe dochody na poziomie 131 milionów 790 tysięcy złotych, które pozwolą na 

realizację 40 zadań inwestycyjnych o łącznej wartości ponad 30 milionów złotych,  

z możliwością ich zwiększenia do około 40 milionów złotych dzięki pozyskaniu dodatkowych 

środków zewnętrznych. 

 

Burmistrz podkreślił, że projekt budżetu uwzględnia zarówno mniejsze inwestycje, jak 

modernizacja placów zabaw, jak i większe, kluczowe projekty, takie jak rewitalizacja zalewu, 

modernizacja oczyszczalni ścieków oraz kontynuacja budowy ośrodka rekreacyjno-

sportowego. W budżecie przewidziano również środki na wsparcie kultury, z dotacjami dla 

Miejskiego Ośrodka Kultury oraz stowarzyszeń sportowych. Burmistrz podkreślił, 

 że przyjęcie budżetu na rok 2025 pozwoli na realizację ambitnych planów rozwoju miasta 

oraz poprawę jakości życia mieszkańców. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Pawła Wanota treści: wnoszę o dokonanie zmian w budżecie Miasta 

Lędziny na rok 2025 poprzez zmniejszenie wydatków w dziale 750 rozdział 75075 (promocja 

jednostek samorządu terytorialnego) o kwotę 150 000, 00 zł i przeznaczenie tych środków 

 na zakup quada dla OSP Lędziny ( dział 754 rodział 75412)  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4)Grzegorz Berger, Bogdan Kupczyk, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

PRZECIW (10) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria Głos, 

Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, 

Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jerzy Trojnar 

 

Wniosek przegłosowany negatywnie.  

 

Radny Paweł Wanot wyraził swoje zastrzeżenia do zaproponowanej kwoty na promocję 

miasta. Radny zaznaczył, że nie zgadza się z tak dużym wydatkiem w tej kategorii, jednak 

mimo tego postanowił zagłosować za przyjęciem budżetu.  
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Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Lędziny na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Maria 

Głos, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer X/91/24 i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Burmistrz Miasta Lędziny, serdecznie podziękował wszystkim radnym za przyjęcie budżetu, 

podkreślając, że to dla niego szczególny i wzruszający moment, ponieważ po pół roku pracy 

nad tym projektem, decyzja o jego uchwaleniu leży w rękach radnych.  

 

Zaznaczył, że choć to Burmistrz i Skarbnik przygotowali propozycję budżetu, to ostateczna 

decyzja należy do Rady Miasta, a jednogłośne przyjęcie budżetu przez radnych stanowi  

dla niego ogromną satysfakcję. Burmistrz wyraził również chęć dalszej pracy nad tym 

budżetem, mając nadzieję, że w ciągu roku będzie on coraz lepszy, i zapewnił, że dołoży 

wszelkich starań, aby zaplanowane inwestycje zostały zrealizowane. 

 

Przewodniczący Rady Miasta złożył gratulacje, burmistrzowi i skarbnikowi za ambitny 

budżet, który, mimo trudności, powinien zostać zrealizowany. Podkreślił, że kluczowe  

jest przełożenie budżetu na poprawę życia mieszkańców. Życzył, aby budżet został  

w jak największym stopniu zrealizowany. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15 minutową przerwę.  

 

21. Zajęcie stanowiska w sprawie wsparcia zakupu średniego lub ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Bieruniu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęło do nich pismo, które zostało 

skierowane do radnych. Dotyczy ono Państwowej Straży Pożarnej w Bieruniu, będącej 

oddziałem jednostki państwowej w Tychach. Pismo zawiera wniosek o wsparcie zakupu 

samochodu. 

 

Burmistrz poinformował, że wniosek o wsparcie zakupu samochodu ma istotne znaczenie  

dla bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy, a także całego powiatu. Zwrócił 

uwagę, że celem jest również zabezpieczenie przyszłej drogi S1. Burmistrz dodał, że jeśli 

radni wyrażą chęć udzielenia dotacji, on oraz pani skarbnik zaproponują zmiany budżetowe 

na kolejnych sesjach, które pozwolą na przyznanie tej dotacji. Na komisji budżetowej 

wstępnie zaakceptowano dotację w wysokości 50 000 zł. Burmistrz poprosił radnych o zajęcie 

stanowiska w tej sprawie 

 

Radny Paweł Wanot zadał pytanie o źródło finansowania, jeśli kwota dotacji wyniesie 50 000 

zł. Zauważył, że Państwowa Straż Pożarna powinna samodzielnie zabezpieczyć środki  

na zakup sprzętu, zamiast polegać na gminie. Podkreślił, że nie może pozytywnie 

zaaprobować takiego zadania, biorąc pod uwagę doświadczenia z Mysłowic, gdzie sprzęt 

zakupiony przez miasto został później przekazany do innej gminy. 
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Radny Mariusz Prasek wyraził mieszane uczucia co do dofinansowania PSP, wskazując,  

że nie wiadomo, jak będzie wykorzystywany zakupiony sprzęt. Zgodził się na wsparcie,  

ale pod warunkiem, że nie stanie się to coroczną praktyką, ponieważ PSP oraz policja 

powinny być finansowane z budżetu państwa, a nie z pieniędzy gminy. 

 

Radny Ireneusz Kosiński wyraził poparcie dla dofinansowania, podkreślając, że powiat 

również dokłada się do zakupu wozu. Zaznaczył, że mimo iż OSP Lędziny działa prężnie, 

warto jednorazowo wesprzeć Państwową Straż Pożarną, gdyż będzie to miało pozytywny 

wpływ na bezpieczeństwo zarówno powiatu, jak i miasta. 

 

Burmistrz zapewnił, że jeśli zajdzie potrzeba, gmina znajdzie środki na dofinansowanie, 

 a w razie trudności, będzie można je wziąć z promocji gminy. Radna Agnieszka Czerniak 

poparła propozycję, zaznaczając, że wsparcie dla Straży Pożarnej w Bieruniu poprawi 

bezpieczeństwo i odciąży lokalnych strażaków. 

 

Radny Paweł Wanot wyraził zadowolenie, że środki na wsparcie PSP zostaną przekazane 

 z promocji gminy, ale zaznaczył, że szkoda, iż zabrakło funduszy dla lokalnych strażaków. 

Burmistrz odpowiedział, że w przyszłości pojawi się potrzeba większych środków na zakup 

sprzętu dla OSP, co wymagać będzie znalezienia znaczniejszych kwot. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zajęcie stanowiska.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Zajęcie stanowiska w sprawie wsparcia zakupu średniego lub ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Bieruniu w kwocie 50 000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar 

PRZECIW (2) Grzegorz Berger, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Edward Urbańczyk  

 

Głosowanie pozytywne.  

 

22. Zajęcie stanowiska w sprawie wsparcia zakupu oznakowanego pojazdu służbowego 

dla Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

 

Sekretarz Miasta Lędziny poinformowała, że w listopadzie wpłynęło do burmistrza pismo  

od Komendanta Powiatowego Policji w Bieruniu z wnioskiem o dofinansowanie zakupu 

samochodu dla policji w wysokości 20 000 zł. Dodała, że stanowisko to było przedstawione 

na Komisji Budżetu i Spraw Społecznych, gdzie wnioski zostały ocenione negatywnie. 

 

Radny Mariusz Prasak zauważył, że po przegłosowaniu dofinansowania dla PSP w sierpniu, 

teraz Komendant Powiatowy ponownie wystąpił o środki na radiowóz. W jego opinii, biorąc 

pod uwagę wcześniejsze wsparcie dla straży, nie powinno się teraz przyznawać dotacji 

 na policję. 
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Przewodniczący przypomniał radnemu, że każdy powinien wyrazić swoją opinię,  

ale nie może sugerować innym radnym, jak mają głosować. 

 

Radna Agnieszka Czerniak stwierdziła, że nie widzi potrzeby finansowania dodatkowego 

samochodu dla policji, ponieważ w październiku Policja Powiatowa w Bieruniu otrzymała już 

trzy nowe pojazdy, w tym dwa samochody marki Toyota i elektryczny samochód w ramach 

programu Marszałkowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zajęcie stanowiska.  

 

 Głosowano w sprawie: 

 Zajęcie stanowiska w sprawie wsparcia zakupu oznakowanego pojazdu służbowego 

 dla Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (2) Jerzy Trojnar, Paweł Wanot 

PRZECIW (11) Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, 

Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław 

Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Edward Urbańczyk 

 

Głosowanie negatywne.  

 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Jerzy Trojnar zgłosił niepokojącą sytuację dotyczącą strzelnicy znajdującej  

się w pobliżu osiedla, gdzie mieszkańcy zgłaszają brak spokoju i obawy o bezpieczeństwo. 

Poprosił o interwencję w tej sprawie, dodając, że otrzymał zdjęcia, które pokazują 

nieestetyczny stan miejsca. 

 

Mecenas Wojciech Berendowicz przypomniał radnym, aby interpelacje i zapytania zgłaszali 

również na piśmie. Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że temat jest znany i jest  

to niepotrzebne.  

 

Burmistrz Miasta zaznaczył, że wszystkie pozwolenia zostały uzyskane, a dalsze kroki zależą 

od rozwoju sytuacji. Mecenas zwraca uwagę, że w sprawie tej należy uwzględnić szereg 

istotnych okoliczności, które mogą wpłynąć na wynik postępowania. Zaznacza, iż kluczowe 

będzie szczegółowe przeanalizowanie dowodów oraz stanowisk stron, aby rzetelnie ocenić 

odpowiedzialność w kontekście obowiązujących przepisów. W opinii mecenasa, istnieje 

wystarczająca podstawa do podjęcia dalszych działań procesowych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dostrzega poważne wątpliwości związane z omawianą sprawą, 

zwłaszcza w kontekście reakcji społecznej. Zgłoszenia mieszkańców zostały rozpatrzone,  

a opisane zdarzenia, biorąc pod uwagę czas i miejsce ich wystąpienia, budzą niepokój. 

Przewodniczący Rady Miasta zobowiązał się podjąć  odpowiednie kroki prawne, aby znaleźć 

rozwiązanie tej trudnej sprawy i zapewnić mieszkańcom poczucie bezpieczeństwa oraz 

komfortu. 
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Radny Bogusław Noras zwraca uwagę, że opóźnienia w uruchomieniu hali sportowej oraz 

wymianie okien w ORS Centrum budzą zainteresowanie wśród mieszkańców, zwłaszcza  

że prace miały zakończyć się już wcześniej. Radny podkreśla, że chce wiedzieć, co dokładnie 

dzieje się z realizacją tych inwestycji i kiedy zostaną one zakończone. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny zwraca uwagę, że prace nad halą sportową nieco się przeciągają, 

ponieważ wykonawca napotkał trudności, szczególnie przy montażu okien. Początkowo 

deklarowano zakończenie prac do połowy grudnia, jednak realnie zakończenie inwestycji 

może nastąpić dopiero w połowie stycznia. Mimo opóźnień, wszystko odbywa się zgodnie  

z umową, która daje wykonawcy jeszcze sporo czasu na ukończenie całej wymiany okien. 

 

 24. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 Brak zgłoszeń do dyskusji. 

 

 25. Komunikaty i informacje. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że po wygranym procesie ze spółką Polskiej Grupy 

Górniczej, Skarb Państwa przejął zarządzanie gruntami pod garażami na osiedlu Ziemowit,  

co wywołało kontrowersje z powodu proponowanych stawek najmu. Po spotkaniach 

 z mieszkańcami oraz władzami powiatowymi i wojewódzkimi, zapadła decyzja 

 o rozpoczęciu procedury podziału gruntów na początku 2025 roku. Burmistrz Miasta Lędziny 

Marcin Majer  deklaruje pełne wsparcie Urzędu Miasta w przyspieszeniu procesu, aby 

mieszkańcy mogli wykupić te grunty. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy po wykupie działek pod garaże mieszkańcy będą płacić 

podatek zarówno od gruntu, jak i od garażu, oraz czy podatek od garażu będzie wyższy,  

co  Burmistrz Miasta oraz Mecenas Wojciech Berendowicz potwierdzili.   

 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że Rada Miasta Rybnik przesłała pismo dotyczące 

zamknięcia Elektrowni Rybnik, a projekt uchwały w tej sprawie jest do wglądu w Biurze 

Rady, podobnie jak uchwała z Rady Miasta Knurów. Radni, którzy są zainteresowani, mogą 

zapoznać się z dokumentami w Biurze Rady. 

 

Burmistrz Miasta Lędziny podziękował wszystkim obecnym radnym oraz mieszkańcom, 

życząc im zdrowych, wesołych świąt Bożego Narodzenia. Przewodniczący Rady Miasta 

dołączył się do życzeń oraz podkreślił, że nadchodzący rok przyniesie nowe wyzwania,  

ale liczy na dalszą współpracę i wspólne podejmowanie decyzji.  

 

 

 26. Zakończenie. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zakończył o godzinie 17:58 obrady 

 X Sesji Rady Miasta słowami:  

 

 

„Zamykam obrady X Sesji Rady Miasta IX Kadencji”  
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Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami:  

https://www.youtube.com/watch?v=t_3Y8Jcd6mQ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

 Edward Urbańczyk  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=t_3Y8Jcd6mQ

